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Amendement  financiële bijdrage uit het mobiliteitsfonds Zuid-Kennemerland 

voor structurele aanpassingen aan het spoortracé Haarlem-Zandvoort 

Corsanummer:     

Van:  GroenLinks, …..Aan:  De voorzitter van de 

gemeenteraad van Bloemendaal 

Onderwerp: Amendement  raadsvoorstel 2019006817 

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 31 oktober 2019,       

 

Constaterende dat  

- Er door rijk, provincie, regio en Zandvoort voor €7 mln in het spoor geïnvesteerd zal worden om meer mensen 

per trein van/naar Zandvoort te vervoeren en de aantrekkelijkheid van treinvervoer te verhogen;  

- Aanwonenden zich ernstig zorgen maken over ernstige extra geluidsoverlast als gevolg van frequentie-

verhoging;  

 

Overwegende dat:  

1. Tijdens de informatie-avond op 28 oktober jl. duidelijk werd dat - hoewel voor 2020 het aantal top-dagen 

waarop > 6 treinen v.v. (= heen en terug) rijden alleen de drie F1-dagen zullen zijn - er voor ná 2020 er nu geen 

zekerheid is over op hoeveel van deze topdagen er zullen zijn: NS geeft aan dat de vraag leidend is; de 

organisatie die een evenement wil kan de NS benaderen en NS besluit zonder dat daar gemeenten bij zijn 

betrokken. Omdat de gemeente Zandvoort betrokken is bij het verlenen van evenementenvergunningen, zou 

op daarbij geregeld kunnen worden dat een verzoek aan de NS eerst wordt getoetst bij de gemeente;  

2. Voor wat betreft geluidsbeperkende maatregelen er wordt vastgehouden aan landelijke regels (plafonds) 

waarbij gemiddelden over een jaar worden berekend en er dus geen rekening wordt gehouden met de 

bijzondere omstandigheid  zoals de NS aangaf op de informatie-avond (alleen op de route Haarlem-Zandvoort 

wijkt de zomerdienst zo sterk af van de winterdienst); 

3. Nog onduidelijk is welke consequenties er zijn voor de te verwachten verkeersproblemen als gevolg van de 

frequentieverhoging (en evt. afsluiting spoorwegovergang op de dagen dat er > 6 treinen v.v. per uur rijden); 

3. In het bijzonder met deze inzichten de zorgen over de gevolgen van de frequentieverhoging eerder sterker 

zijn geworden dan zijn weggenomen; 

4. Met deze inzichten onvoldoende vertrouwen is in voldoende mate van uitvoering van de moties van de raad 

m.b.t. het spoor d.d. 5 en 16 september jl. en dat dientengevolge de gevraagde bijdrage van € .  van de 

gemeente Bloemendaal niet nu vrijgegeven kan worden; 

5. We verwachten dat de gemeenten die deelnemen in de GR Bereikbaarheid en ook de Rijksoverheid er begrip 

voor zullen hebben dat de gemeente Bloemendaal de frequentie-verbetering integraal beoordeelt incl. 

aandacht voor de geluidseffecten van de bijzondere zomerdienstregeling; 

 

Wijzigt het besluit voorstel 2019006817 in: 

B e s l u i t: 

In te stemmen met de voorgestelde financiële bijdrage uit het mobiliteitsfonds Zuid-Kennemerland voor in 

totaal € 1,4 l  ten behoeve van realisatie van het structurele maatregelenpakket waarmee frequentie-

verhoging op het spoortracé Haarlem - Zandvoort gerealiseerd kan worden;  

1. Onder voorwaarde dat – en uitgaande van de door de raad aangenomen moties van 5 en 16 september jl. 

(2019006599 en 2019006756) - er in 2019 afspraken met Zandvoort, c.q. de GR Bereikbaarheid Zuid-

Kennemerland de regio-ge ee te  worden gemaakt en vastgelegd waarin is bepaald dat: 

a. Er bovenop de standaard 6 treinen v.v. in de zomer er de komende jaren niet meer dan 3 tot 7 dagen 

mogelijk zijn waarop het aantal treinen per uur >6 v.v. en maximaal 10 v.v. zal zijn;  

b. De Omgevingsdienst IJmond opdracht krijgt voor geluidsmeting langs de spoorweg in Overveen, z.s.m. dit 

jaar en in 2020, incl. de 3 dagen dat er meer dan 6 treinen v.v. rijden; 

c. De regio-gemeenten op basis van de uitkomsten (punt b) bereid zijn om bij te dragen aan financiering van 

maatregelen (zoals geluidschermen) die de extra geluidsproductie beperken;  

2. De raden van de regio-gemeenten z.s.m. te informeren over meetresultaten (punt 1.b) en over de 

maatregelen (punt 1.c);  

3. Over de metingen en de maatregelen in 2020 een bewonersavond in Overveen te houden. 

_________________________________________________________________________________________ 

Ingediend door:                          GroenLinks,  ………………     ……………………    ………………………… 


